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Адрес Volnogorskoye Steklo LLC 
Volnogorsk Glass 
Promyshlennaya str. 31 
Volnogorsk, Dnepropetrovsk reg. 

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Glass containers for drinks and food, bottle for champagne, white vodka bottle, green and olive wine bottles, white jar. 

«VOLNOGORSKOYE STEKLO» is the only factory on the territory of Ukraine producing the glass-tare of three different types that is green, olive and
colourless one.  

«VOLNOGORSKOYE STEKLO» produce 1-2 new items per month for the market of Ukraine . One of the last product developments is a light-weight
bottle of champagne. By the weight ( 650 gram ) it advantageously differs from the heavy-weight competitive analogues (more than 900 gram ) and
nevertheless it withstands the inside pressure of 25 atmospheres (instead of the 17 atmospheres required by GOST). It is cheaper than the classic
bottle because of the lower material consumption and besides it allows to save twice on transportation (to food enterprise and by retail). 
and by retail).

Company Profile of Volnogorskoye Steklo LLC

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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